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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 7/2020 

Den konání 25. 8. 2020 

Místo konání Kladno – kancelář sekretáře 

Čas  Od 11:00 Do 15:00  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, 
předseda 

přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, 
člen OV 

omluven 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, 
člen OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, 
sekretář 

přítomna 

Přítomnost dalších osob    

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání. 

2. 
2.1 
2.2 
2.3 

Předseda OV 
Projekt K. Vašáková – SCM 
Zápis z VV a navazující témata 
Jednání Rady ČJF a navazující témata 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 

4.10 
4.11 
4.12 
4.13 

Rozhodnutí OV 
ZZVJ 
Středočeská jezdecká liga, Národní pohár ČJF 
Vzdělávání, Refreshingy 
Druhý přestup mezi subjekty 
OPP 
Galavečer oblasti 
Proplacení faktur 
Oznámení o uvalení předběžného opatření 
Investice 
OM 
MČR 
ME drezura 
Termín dalšího jednání OV 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení č.1/7/20 OV schvaluje navržený program. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

2. Oblastní SCM – skoky: 
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2.1. 

Sekretářka oblasti informovala OV o seznamu pony jezdců a dětí na velkých 

koních, kteří splnili kvalifikační podmínky v jednotlivých kolech Středočeské 

jezdecké ligy, a byly přihlášeni do finále Národního poháru, který se koná ve Velké 

Chuchli v termínu 28. – 30. 8. 2020. 

Účastníci NP, kteří jsou zařazení do projektu SCM K. Vašákové, obdrží příspěvek 

na účast ve výši 2 000,- Kč, hrazené z financí tohoto projektu. Ostatní účastníci 

obdrží stejnou částku, která bude hrazena z oblastních financí, určených na 

projekty OPP. Další akcí bude kontrolní závod – OM. 

Oblast ve spolupráci s K. Vašákovou, garantkou projektu, plánuje dvoje podzimní 

soustředění, termíny budou stanoveny do dvou týdnů. 

Spoluúčast oblasti bude řešena v rámci akcí soustředění - maximální výše 

spoluúčasti oblasti je stanovena ve výši 60.000,- až 70.000,- Kč za rok 2020. Tato 

částka bude považována za maximální i v případě dalších sezon. 

Trvá možnost pro nové zájemce se do projektu zapojit dodatečně.  

Usneseni 2.1/7/20 OV bere informace na vědomí ohledně dalšího průběhu v tomto bodu. Trvá. 

2.2. Aktivity a zápis VV: 

OV se pozastavuje nad skutečností, že stále některé oblasti a disciplíny 

nevyužívají web ČJF. 

Současně konstatuje, že stále trvá stav s pozdním uveřejněním zápisů z VV, a to 

i v centrálním úložišti (OneDrive). Navíc zápisy VV odkazují na přílohy, které 

nejsou nikde dostupné. To výrazně omezuje některé aktivity OV, které jsou 

návazné na rozhodnutí VV. V rámci jednání Rady GS informoval, že vše uvedené 

je v pořádku a dostupné v JISu. Po ověření s pracovníky IT bylo zjištěno, že 

uvedená funkcionalita aktivní není, a členové OV se tedy dotazují GS, jaká je 

situace s avízovanou aktualizací. Zasláním oficiálního dotazu a opakovanou 

urgencí pověřena sekretářka oblasti trvá. 

Usnesení 2.2/7/20 OV konstatuje, že nebyly ze strany ČJF zodpovězeny dotazy ze Zápisu 
6/2020. Sekretářka zašle oficiální dotaz GS. Trvá. 

2.3. Jednání Rady ČJF: 

Jednání Rady ČJF proběhlo dne 18. 8. 2020, za OV se účastnil předseda oblasti 

V. Drbal. Zápis z jednání Rady ČJF nebyl do dne jednání OV zveřejněn. 

Předseda oblasti seznámil OV s průběhem jednání, kdy informoval o: 

 nezvolení pana Ladislava Krulicha a paní Michaely Smrčkové do VV ČJF 

kooptací díky nedostatečnému počtu hlasů 

 informaci od GS, pana Strejčka ohledně personálních změn na 

sekretariátu ČJF 

 plánu investic - materiál pro závody – část bude přidělena oblastem a o 

tabuli bylo diskutováno 

 ekonomika, rozpočty – bylo schváleno, změny v systému OPP, stav rezrv 

oblastí 

Usnesení 2.3/7/20 OV bere na vědomí. 
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Ekonomika: 
Ing. Bůžková informovala o stavu rezerv a opakované urgenci aktuálního stavu 
čerpání rozpočtu – přislíbeno v nejbližší době. 
Předložila porovnání příspěvků na OM a SJL napříč disciplínami včetně celkového 
součtu za rok 2019, 2020 nelze doplnit ve všech položkách z důvodu nedodání 
vyúčtování od pořadatelů. Z čísel vyplývá, že výše podpory není úměrná účasti 
sportovců v jednotlivých disciplínách a tím náročnosti zpracování agendy dané 
akce. 
OPP – Ing. Bůžková osloví p.Šedou s dotazem na možnost čerpání v rámci OM. 
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Fakturace a vyúčtování proběhlých akcí: 
Soustředění Přešteníce a Heroutice – stále nedodáno sekretářce k proplacení 
OM – vyúčtování dodáno pouze za disciplínu pony (Zduchovice ve výši 12 000,- 
Kč) 
Sekretářka pověřena zasláním oficiální urgence pořadatelům OM Heroutice 
(drezura), Čakovičky (spřežení), Vrchovany (všestrannost), dále pak 
soustředění v Herouticích a Přeštěnicích, kteří nedodali předepsanou 
dokumentaci, aby tak učinili nejpozději do sedmi dnů s informací, že 
s ohledem na nedodržení podmínek není možné navýšení částky podpory 
oblasti. V případě nedodání požadovaných dokumentů nebude pořadatelům 
vyplacena odměna za pořádání, či bude pokrácena. 
Ing. Bůžková informovala OV o stavu akcí oblasti v režimu OPP, podpora závodů 
SJL – centrálně v režimu NP celkem 6.000, ostatní z prostředků oblasti. U 
některých pořadatelů budou tedy dvě faktury pro vyúčtování. 
Za proběhlá kvalifikační kola byla na základě účasti a splnění podmínek 
administrace závodu schválena následující podpora: 

- Heroutice 2.000 / Čakovičky 2.000+2.000 / Stará Boleslav 2.000+2.000 / 
Ptýrov 2.000  

Usnesení č.3/7/20 OV  

4.1 ZZVJ 2020: 

ZZVJ, schválené termíny a komise: 

 ZZVJ 27. 8. 2020 – Heroutice (hl. komisař M. Moudrý, komisaři Ing. M. 

Veselý, I. Matoušková, náhr. komisař M. Perníček) 

 ZZVJ 3. 9. 2020 – Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, Ing. 

M. Veselý, náhr. I. Matoušková). 

 OV schvaluje ZZV Čtyřkoly v termínu 2. 11. 2020. 

Usneseni č.4.1/7/20 OV schvaluje komise na výše uvedené ZZVJ a vložení ZZVJ do kalendáře. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. SJL 2020 

Proběhlo poslední plánované kolo SJL, to již pouze pro seniory (pony a děti již 

přihlášeni na finále NP do Velké Chuchle), které se konalo 21. 8. 2020 na Ptýrově. 

Byla odsouhlasena podpora účastníků finále NP (2.000 na účastníka) a poskytnutí 

triček – řeší garant akce Mgr.Vašáková. 

OV jednal o finále pro kategorii senior, která by mělo proběhnout v Kolíně 

v termínu 19. 9. 2020. Podmínkou účasti je zisk minimálně 5 bodů, získaných 

v jednotlivých kolech SJL v sezoně 2020.  

Celková dotace do soutěže  pro finalisty měla být na výši 10 000,- Kč. Podpora 

pořadateli byla schválena ve výši 7 000,- Kč. Sekretář oblasti je pověřen 

sestavením Dohody o uspořádání finále SJL – senioři a zajištěním finančních 

prostředků na výplatu cen. Floty na finále zajišťuje V. Drbal. 

Sekretář oblasti osloví paní Janu Holíkovou s prosbou o souhrnnou zprávu 

ohledně pořádání SJL za sezonu 2020 a náměty na další sezonu. 

OV dále schvaluje pro paní Janu Holíkovou odměnu 1 100,- Kč/měsíc odměnu za 

vedení a správu žebříčků a promo SJL, tato částka bude vyplacena za období 

únor – listopad 2020. Paní Holíková bude sekretářkou oblasti požádána o 

vyhotovení faktury. 

Usnesení č.4.2/7/20 OV schvaluje průběh a financování. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 

Vzdělávání: OV rozhodl s ohledem na změny pravidel o uspořádání kurzu pro 

nové stewardy, a to co nejdříve. Byla oslovena M. Šveňková a B.Rejnek. Trvá. 
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OV konstatuje, že na základě potřeby bude v období podzim/zima 2020 

uspořádán refreshing pro stewardy, v období zima/jaro pak uspořádány 

refreshingy pro stavitele a rozhodčí. 

Usnesení č.4.3/7/20 OV schvaluje plán kurzů/refreshingů. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.4. 

 

 OV na základě žádosti schvaluje druhý, mimořádný přestup mezi subjekty pro K. 

Žižkovou. Přestup bude fakturován dle Sazebníku ČJF ve výši 2 000,- Kč. 

Administrací je pověřen sekretář oblasti. 

Usnesení č.4.4/7/20 OV schvaluje přestup mezi subjekty podruhé v sezoně. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.5 OPP 
OV jednal o soustředěních oblasti (oblastní SCM), vypsaných v rámci projektu 
OPP se závěrem: 

 skoky mládež s ubytováním spoluúčast – projekt K. Vašákové - trvá 

 akce proběhlé v jarním období – vznesen požadavek na dodání vyúčtování 
z Heroutic a Přeštěnic 

 akce podzim budou vyhlášeny v návaznosti na konec sezony – cca 
začátek září – příprava ing.Bůžková 

 Ing. Bůžková zkontaktuje p.Šedou s dotazem na aktuální možnosti čerpání 
(viz.info z Rady ČJF) 

Usnesení 4.5/7/20 OV schvaluje navržené postupy. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.6 Galavečer Středočeské oblasti 
OV navrhl kontaktovat pořadatele Galavečera Zlaté podkovy, zda by nebyla 
možnost přesunu termínu jejich akce v jiný termín, než je plánovaný Galavečer 
naší oblasti v roce 2021. Ten je plánován na 20. 2. 2021. OV pověřil pana Ing. 
Veselého k dojednání. Ing. Veselý informoval OV s výsledkem, že na vznesený 
dotaz nebyla zaslána ke dni jednání OV žádná odpověď.   

Usnesení 4.6/7/20 OV bere na vědomí. 

4.7 Proplacení faktur: 
OV schvaluje proplaení faktur: 

 Sedlářství Libich ve výši 38 800,- Kč (podsedlové dečky MČR) 

 La-Bohéme Zduchovice ve výši 12 000,- (příspěvek na uspořádání OM 
pony) 

Administraci zajišťuje sekretář oblasti. 

Usnesení 4.7/7/20 OV schvaluje proplacení faktur. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.8 OV se zabýval situací ohledně návrhu na zahájení DŘ proti J. G., J. K., M. M., M. 
P., členů Středočeské oblasti. Sekretářka oblasti obdržela zprávu o předběžném 
opatření, vydaném DIK ČJF proti dotčeným osobám. Ta byla přečtena a OV bere 
na vědomí. Současně konstatuje, že zdlouhavost řízení neprospívá k pozitivnímu 
vývoji a poškozuje objektivnost poskytovaných informací – především ze strany 
obviněných. OV očekává další informace o výsledku, TRVÁ. 
Dle informací z jednání Rady ČJF by mělo být vyneseno rozhodnutí, které bude 
rozesláno dotčeným stranám. 

Usnesení 4.8/7/20 OV bere předběžné opatření a další informace na vědomí. 

4.9 Investice: 
Oblastní fotobuňky - nové: očekává se vývoj v souvislosti s podanou žádostí ČJF 
o investiční dotaci. Bude sledován vývoj a průběžně dotazován VV. 

Usnesení 4.9/7/20 OV vyčkává další postup v oblasti investic. 
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Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.10 OM 
OV jednal o aktuální situaci: 

 Skoky – Ptýrov 4. - 6. 9. 2020 – schváleny změny STP 
Naděje ZM + Z2 (do 18-ti let a účastník nestartoval v L a výše), družstva 
ZL+ZL, děti Z+Z, junioři ZL+ZL, ml. jezdci L*+L*, ženy L*+L*, senioři S*+S*. 
Všechny kategorie se pojedou jako dvoukolové v jednom dni. 
- Podepsána smlouva s pořadatelem, finanční plnění bude upřesněno 
- OV dne 13. 8. 2020 požádal VV ČJF o udělení výjimky pro soutěž 

družstev – prosba o schválení článku 299.2.4 – všichni jezdci družstva 
startují za sebou. VV ČJF tuto žádost schválil dne 18. 8. 2020. Tato 
informace uvedena v rozpisu závodů. 

 Všestrannost, spřežení a drezura – proběhlo, finanční podpora bude 
schválena OV po dodání podepsaných výsledkových listin pořadateli – 
zatím nedodáno, bude urgováni oficiálním dopisem z oblasti 

 Pony – JO La-Boheme Zduchovice – 22. – 26. 7. 2020 – byla dodána 
veškerá dokumentace, schválena podpora pořadateli ve výši 12 000,- Kč, 
faktura, vystavená pořadatelem byla sekretářem oblasti odeslána 
k proplacení. 

Z důvodu operativnosti budou změny a doplnění řešeny PER ROLLAM. 
Sekretářka oblasti ve spolupráci s V. Drbalem zajistí floty a medaile. 

Usnesení 4.10/7/20 OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 Bůžková 

4.11. MČR 2020 
Skoky senioři – změna na pozici vedoucího ekipy - J. Nosková  
Skoky mládež – K. Vašáková – zatím nebyla dodán zpráva vedoucího ekipy 
Drezura – H. Vášáryová 
Pony – V. Mestenhauser – byla dodána zpráva vedoucího ekipy, přečtena OV, 
bez dalších námitek. OV schvaluje proplacení částky 4 000,- Kč za vedení ekipy 
(1000,- Kč/den) a 1 944,-  kč cestovní příkaz (2x 126 km/6,- Kč/km). Příspěvek 
na ubytování nebude uplatňován. 
Všestrannost – M. Moudrý – byla dodána zpráva vedoucího ekipy, přečtena OV, 
bez dalších námitek. OV schvaluje proplacení částky 4 000,- Kč za vedení ekipy 
(1000,- Kč/den), 4 000,- Kč příspěvek na ubytování (max. částka 1 000,- Kč/den, 
doloženo fakturou) a 3 000,- Kč cestovní příkaz (2x 250 km/6,- Kč/km). 
Vzhledem k faktu, že na poslední chvíli nemohlo odstartovat na MČR 
všestrannost jedno družstvo (zranění koně při nakládání), schvaluje OV 
proplacení již uhrazeného ustájení K. Šmejkalové ve výši 2 000,- Kč. Vyúčtování 
zajišťuje sekretář oblasti. 
Spřežení – I. Matoušková 
NP mládeže ve skocích – K. Vašáková bude sekretářem oblasti požádána o 
souhrnnou zprávu o sezoně 2020 
Současně schváleny nové výše náhrad vedoucím ekip – cestovné, 1.000/den, 
1.000 den na ubytování pokud bude doloženo. Výše náhrad bude upravena dle 
reálné situaci, aby nedošlo k duplicitě plateb. Náhrada bude plně uhrazena za 
podmínky osobní účasti vedoucího ekipy v místě konání po celou dobu akce od 
doby prezentace. 

Usnesení 4.11/7/20 OV schvaluje navržené postupy. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.12. ME drezura 
OV s potěšením sledoval výkony našich reprezentantek – Johany Vášáryové a 
Terezy Matouškové na ME drezura v Maďarsku. OV si na svém zasedání 
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odhlasoval vyplacení příspěvku na účast těmto jezdkyním v případě příznivé 
ekonomické situace oblasti. 

Usnesení 4.12/7/20 OV předběžně schvaluje vyplacení podpory za účast ne ME drezura. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.13. Další jednání OV 
OV se shodl na termínu 22. 9. 2020 pro své další jednání. 

Usnesení 4.13/7/20 OV předběžně schvaluje vyplacení podpory za účast ne ME drezura. 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV v tomto období nemá žádné schválení per rollam. 

  
Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 

2. 
3.  
 
 

4. 
 
 

5. 

Bod. 2.3. Zápis z jednání Rady ČJF – kde a kdy bude uveřejněn 

Dotaz na centrální úložiště a včasnost zápisů VV – bod 2.2/4/20 

DŘ – bod.4.8. dotaz na výsledek 

OV podporuje úpravu v JISu – tvorba rozpisů, a úpravu JISU a pravidel – inkasování 

zápisného na závody – bod 4.7/4/20 A dále OV navrhuje zavedení kategorizace kobišť 

návazně na kategorie závodů. 

Investice – bod 4.9. 

 
        Zapsala: Jana Nosková 


